
RESUM DEL CONSELL DE BARRI DE LA PROSPERITAT SESSIO 20/06/2016 

 

Lloc: Escola Tibidabo 

Data i hora: Dilluns 20 de juny 1016 a les 19h 

 

Mesa: Janet Sanz (Regidora), Jennifer Coronado (Consellera Prosperitat), Carolina 

Recio (Consellera Portaveu) . Consellers:  Gabriel Garcia (PSC), Xavier Fillol 

(Convergència)  

Entitats : Associació de Veïns de La Prosperitat, Mancomunitat de Propietaris del 7 

Blocs de la Meridiana, Plataforma cobertura Ronda de Dalt, Casal d’Avis de la 

Prosperitat, Comunitat pisos tutelats de Via Favència. 

Assistència total :40 veïns i veïnes aprox. 

 
Ordre de dia:  
  
1. Pla d’Actuació Municipal (PAM) i Pla d’Actuació del Districte (PAD)  
2. Actuacions a l’avinguda Meridiana  
3. Bus 132  
4. Temes diversos (neteja, mobilitat, transformador...)  
5. Precs i preguntes  
 

DESENVOLUPAMENT SESSIÓ: 

Pla d’Actuació Municipal (PAM) i Pla d’Actuació del Districte (PAD) 

S’explica i es qualifica el PAD om full de ruta molt participat i amb un fort component 

social  on es recullen  els àmbits d’habitatge, millora dels serveis socials (Impulsem), 

Educació, Salut, Dona... 

 

Concrecions del PAD  Prosperitat 

1.-Construcció d’un nou casal de joves de Prosperitat 

2.-Procés participatiu per a la definició del futur equipament d’Ideal Flor i redacció del 

projecte 

3.-Nova àrea esbarjo per a gossos Av. Meridiana 

4.-Urbanització carrer de Nou Pins 

5.- Donats els elevats costos de rehabilitació integral de l’Av. Rio de Janeiro ( uns 8 

milions d’euros ) s’optarà per la rehabilitació d’altres carrers (Formentera, Flor de neu , 

Florida, Palamos); això no treu que a Rio de Janeiro es segueixi amb el manteniment 

ordinari.  



En aquest moment s’estan pressupostant les possibles opcions per posteriorment 

prioritzar. 

1er Torn d’intervencions 

1.- Piscina : Des de l’AVV ses segueix considerant la Piscina del carrer Moli com 

necessària, es tracta d’una de les reivindicacions amb mes historia del barri.   Es 

sol·licita que sigui l’Àrea d’esports qui faci la inversió. Es demana que s’aclareixi si 

tècnicament es viable la instal·lació d’aquest tipus d’equipament en el solar disponible. 

 

2.-Questions de seguretat i convivència a la zona de RENFE Meridiana  

Des de la comunitat de propietaris dels 7 Blocs se’ns fa coneixedors dels problemes de 

convivència que estan vivint darrerament. Fan entrega d’un escrit (annex)  on posen de 

manifest aquest problemes: consum drogues, “botellon” , amenaces... Sol•liciten 

presencia policial i poder anular uns porxos que serveixen de refugi (porxos que 

sembla ser que normativament no es poden modificar) . Recentment han rebut la 

visita de la tècnica de prevenció i Guardia urbana per avaluar l’assumpte 

Des de la comunitat de veïns de les cases vermelles s’ha detectat un problema de 

convivència que es produeix entre remenadors de contenidors i els avis de les 

petanques de la Prosperitat. Al mig dia s’instal•len a aquesta zona per fer l’àpat, 

deixant l’entorn bastant brut i fen fora als avis que estan als bancs. El problema s’ha 

observat al llarg de tot l’hivern 

 

3.- Consideracions sobre els excessius costos de l’obra publica. 

4.- Brutícia desguàs-clavegueram Flor de Neu amb Rio de Janeiro. En reiterades 

ocasions passen els operaris i no poden retirar la tapa, el desguàs esta molt brut i 

surten rates. 

5.-Incivisme: Indisciplina en el llançament de voluminosos i trastos vells. Abans es 

respectava mes la data (dilluns) . Suggeriment de posar cartells mes grans  als 

contenidors. 

 

Respostes Taula: La piscina mereix tot l’interès de l’equip de govern però a calgut 

prioritzar la inversió.  

 

S’estan estudiant des d’urbanisme com fer mes econòmica l’obra publica i millorar el 

seu manteniment. 

 

Es pren nota de les problemàtiques expressades pel seu tractament, derivació. 

 



 

 

 

2. Actuacions a l’avinguda Meridiana 

 

S’informa de la col·locació d’un nou semàfor i  pas de vianants que facilitarà creuar la 

Meridiana  la zona de l’estació de Sagrera i enllaç amb el autobusos. 

 

S’informa de que esta en marxa un procés participatiu on es tractarà l’avinguda en la 

seva globalitat (fractura barris, priorització semafòrica..). Es considera una intervenció 

clau per regular la mobilitat de la ciutat però que no pot ser abordada en la seva 

totalitat en un únic mandat.  

 

3. Bus 132  

S’informa que l’autobús 132 , així com tots els busos de barri,   tornaran a circular a 

partir de setembre diumenges i festius. 

3 Torn intervencions dels veïns i veïnes relatives a transport públic i mobilitat 

 

3.1. L’autobús 60 que es el que facilita la comunicació del barri amb la Vall d’Hebron té 

una freqüència de pas que va dels 40 als 45 minuts, es proposa que el bus 76 segueixi 

fins a Via Favència per facilitar aquesta connexió. 

Una segona veu també manifesta el desacord amb la freqüència d’aquest bus, les 

zones Formentera i Palamos tenen connectivitat dolenta. 

3.2. Es fa notar que els bussos 50 i 51 tenen una freqüència estimada de 15 a 20 

minuts que es considera insuficient. 

3.3. Es fa constar els inconvenients que genera el carril bus del passeig Valldaura. 

3.4. Incomoditat i dificultat per la gent gran que l’H4 no pari a totes les parades. 

3.5 Petició de fer arribar el bus 132 al metro de Virrey Amat 

3.6.Millorar les freqüències amb +conductors i – directius. 

3.7.Fer constar  la millora en les freqüències de pas des de la posta en marxa del nou 

carril bus. 

 

Taula: Expressa la importància de la lluita contra la contaminació (3.500 morts a l’any 

atribuïbles a la contaminació generada en un 90% per vehicles privats) i la priorització 

del transport públic. S’invertiran 2 milions d’euros en recuperar els festius dels busos 

de barri , i s’ha aturat la pujada de tarifes dels transports públics. 

 

 

 

 



5. Precs i preguntes –Sorgeixen les següents qüestions:  

5.1.-Bancs de Via Favència són massa baixos  

5.2.-Petició d’instaurar la policia de barri  

5.3.-Embassaments d’aigua Pablo Iglesias (entre Tisso i Argullos ) 

5.4.-Problemes pol·len plàtans 

5.5.-Reivindicació cobriment ronda de dalt en el sector Prosperitat (contaminació 

ambiental i acústica) 

5.6.Reclamacio del compromís del districte de presentar projecte de petit mobiliari a la 

coberta del casal de barri que dificulti el joc de pilota. 

5.7.Reforma de l’escola Tibidabo i construcció d’un gimnàs. 

5.8. Queixa d’utilització dels equipaments municipals amb finalitzats polítiques (acte 

polític a la Montañesa) 

5.9. Llambordes carrer Argullos molt soltes 

5.10. Denuncia incivisme veïns amb gossos especialment Zona Verda, situacions 

enfrontament veïns.   

5.11.Requeriment estat inspecció aires condicionats Avda. Meridiana 531 – 3 mesos 

sense resposta 

5.12.Queixa poca claredat canals comunicació veïns-districte 

5.13.Solicitut resposta doble sentit circulació carrer Palamos 

5.14.Perque apareix al a la memòria de Parcs de2014 la incorporació de 10.000 m2 de 

verd d’Angel Pestaña. 

5.15.Obres parròquia Santa Engràcia mur envaeix un possible espai públic. 

5.16. Reposició palmeres zona verda 

5.17.Deficient  seguiment dels plecs dels concursos públics (exemple jocs infantils) 

5.18.Peticio d’un llistat de transformadors del barri 

5.19. Impunitat companyies elèctriques 

5.20.Denuncia dels riscos de la contaminació electromagnètica 

5.21.Requeriment situació conveni Ajuntament amb telefònica 

5.22.Denuncia de les situacions de col·lapse de les OACs 

 

Es pren nota de les aportacions dels veïns i s’informa de les següents qüestions: a 

l’estiu s’incrementa la presencia de GU al carrer, s’està rebaixant el nombre de 

plataners de l’arbrat públic, el cobriment de la ronda s’estudia en la seva globalitat 

(Sarrià, Gracia, horta i Nou Barris), des del consell d’esports intentarà planificar el futur 

de les instal·lacions esportives, es farà arribar als gestors de la Montañesa la queixa 

expressada, no hi ha tractament vàlid pel morrut de les palmeres, es reforçarà la 

comunicació del llançament de voluminosos, l’Ajuntament no pot fer-se càrrec de les 

despeses de retirada dels transformadors , s’està fent una ronda d’inspeccions als 

edificis de telefònica per veure els usos actuals... 


